
Pracovní skupina rady města Varnsdorf pro Vodu, Krajinu a Odolnost  (VoKO) 

1. schůzka 

 

Datum: 7. 12. od 14ti hodin 

Místo: zasedací místnost MAS Sever, Národní 486, Varnsdorf 

Zúčastnili se všichni členové: 

Michael Šatník 

Ing. Mgr. Mark Hartych 

Jana Strnadová,  

Bc. Lucie Vasilopulosová 

Ing. Jaroslava Křivohlavá 

Bc. Pavel Vodička 

DiS., Ing. Přemysl Brzák 

 

1) Zopakování informace o Usnesení Rady Města č. 504/2022/4: 

Rada města rozhodla jmenovat členy do pracovní skupiny ,,Voda, Krajina, Odolnost“: 

Ing. Mgr. Marka Hartycha, Janu Strnadovou, Bc. Lucii Vasilopulosovou, Ing. Jaroslavu 

Křivohlavou, Bc. Pavla Vodičku, DiS., Ing. Přemysla Brzáka a funkce vedoucího pracovní 

skupiny Michaela Šatníka s účinností na volební období 2022 – 2026. 

Představení se členů. Členové se shodli nad nutností postupně se seznámit s potřebnými tématy a 

postupně určit postup a priority činnosti 

 

2) PS se shodla na nutnosti pokračovat a dokončit obhlídky celého okolí spádových lesů okolo 

města započaté pracovní skupinou VODA. 

Pro případ následného zadání zpracování Adaptační strategie či studie odtokových poměrů je 

potřeba ohledání celého katastru.  

Pan Šatník také připomněl potřebu získat informace o melioracích v katastru města a to jak pro 

potřeby nápravy hydrologických poměrů tak i jako potřebnou informaci např. co se týče 

rozhodování o prodeji pozemků města pro výstavbu a územního plánování. 

 

3) M. Šatník prezentoval novou metodiku pro hospodaření s dešťovou vodou VODA VE MĚSTĚ 

– bude všem členům zaslán odkaz na free ePrezentaci, diskutovaná možnost doporučení MR nějaké 

formy závazného či doporučujícího aktu směrem k odborům úřadu a plánování výstavby a investic. 

Bude znovu projednáno po prostudování jednotlivými členy. 

Resp. Možno stáhnout zde: http://vodavemeste.cz/  

 

4) Mgr. Hartych: 

Připravil presentaci Resilience - Odolnost 

poznámky: 

*Mgr. Brzák – možnost naučné stezky okolo Hejduka k bývalé štole, nutno zajistit přístup 

*debata o kompostárně a sběru domácího bioodpadu – se stavem seznámil Mgr. Brzák 

kapacita 300tun/rok se nyní vozí do ČL, město by to rádo předávalo efektivněji než nyní .. 

Možnost využití vlastního kompostu pro případnou vlastní výstavbu – zůstává tématem k 

obšírnějšímu projednání 

*témata na další jednání jsou také možnosti produkčního využití městských pozemků, rybníků 

*bude zasláno členům spolu se zápisem pro vytipování priorit 

*v budoucnu požádat preventistu místostarostu pana Jiřího Suchardu o seznámení s krizovým 

plánem 

*M. Hartych se podívá na možnosti - lokální síť pro snižování katastrof v LEADER,  

a informoval také o přípravě projektu „Strategické plánování dlouhodobě udržitelných smart řešení 

pro energetickou odolnost obcí, měst a regionů (jako nástroj pro zvládání rizik)“ místní skupinou 

MAS Sever 

http://vodavemeste.cz/


– prezentace bude všem členům zaslána k dalšímu prostudování a výběru navrhovaných priorit 

 

5) M. Šatník oznámil přijatý podnět občana (J. Dvořáčka, v součinnosti se sdružením Arnika a 

Duha), jež se obává poškození vodních zdrojů v souvislosti s Odkalištěm u Dolního Podluží. 

V diskusi zazněla zmínka o možnosti využití fondů spravedlivé transformace k případnému 

odstranění ekologických zátěží (nejen této) i obava z možné neřešení viz. kauza Bratislava. 

Téma ponecháno otevřené na příště a pan Dvořáček bude pozván k debatě o odkališti na začátek 

příštího jednání. 

P. Šatník má zkontaktovat zastupitele Dolního Podluží pana Lukačoviče a dotázat se jej na situaci 

jejich pohledem, na případné aktuální měření pitné vody či vzorků půdy 

 

6) M. Šatník připraví na příští setkání krátkou prezentaci o Modelu „Živá krajina“ - know-how 

nápravy hydrologických poměrů krajiny 

 

 

 

Příští schůzka dohodnuta opět na středu 4. 1. 2023 ve 14.00  

opět v zasedací místnosti MAS Sever, Národní 486, Varnsdorf 

 

 

Zpracoval Michael Šatník  

 

 


